
ZÁPIS ZE ŠKOLSKÉ RADY 

konané dne 29.4. 2024 

Zahájení: 

Paní ředitelka Boussag uvítala přítomné na druhém zasedání Školské rady: 

• Marie Suldovská, DiS. zřizovatel přítomna 

• Soňa Dvořáková zřizovatel přítomna 

• Mgr. Radka Šlégrová škola přítomna 

• Ing. Eva Nováková, MBA škola přítomna 

• Martin Čermák rodiče přítomen 

• Mgr. Pavla Buriánková rodiče přítomna 

• PhDr. Veronika Boussag Hochmanová host 

Všichni členi přítomni, rada je usnášeníschopná. 

Školská rada na svém 2. jednání pověřila: 

• Provedením zápisu: p. Buriánková 

• Ověřením zápisu: p. Boussag 

Návrh programu: 

1. Volba předsedy školské rady – jmenování 

2. Zápisy do ZŠ, MŠ 

3. Využití jurty 

4. Tělocvična 

5. Rekonstrukce střechy, školy 

6. Plánované aktivity do konce školního roku 2023/2024, ŠVP 

7. Diskuze 

 

Plnění programu: 

1. Volba předsedy školské rady - jmenování p. Čermáka předsedou školské rady. Jmenován 

jednohlasně, uvítán do funkce p. ředitelkou Boussag. 

2. Zápisy do ZŠ a MŠ. Informace o počtech předkládá PhDr. Veronika Boussag, ředitelka 

školy. Paní ředitelka seznámila členy Školské rady s výsledky, které jsou vyvěšeny na 

webových stránkách školy a u vchodu do školy. Seznámení s kritérii pro přijímání dětí k 

předškolnímu vzdělávání v MŠ a k plnění povinné školní docházky pro rok 2024/2025. 

3. Využití jurty. Školská rada diskutovala nad využitím jurty a zvážením jejích kladů a záporů 

při výuce (chybějící toalety, nedostatečná ventilace prostor, přístup nouzovým vchodem, atd.) 

P. Buriánková navrhovala zvážit možnost vzniku logopedické třídy, skupiny pro děti s 

poruchami a vadami řeči a jinými podobnými handicapy. 



4. Tělocvična. Školská rada řešila možnost využití prostor pro naše školáky místo chybějící 

tělocvičny. Je možné částečně využívat prostory při ZŠ v Hovorčovicích. Následně se 

diskutovala doprava a cena do místa sportoviště, včetně personálního zajištění. 

5. Rekonstrukce střechy a školy. Školská rada řešila plánovanou obnovu střechy, půdních 

prostor a přesunutí výuky při její realizaci. Paní ředitelka aktuálně řeší veškeré možnosti a bude 

jednat se zástupci obce o nalezení společného řešení, v ideálním případě přesunutí výuky do 

kontejnerových prostor v areálu školy.  

6. Plánované aktivity do konce školního roku 2023/2024, ŠVP. ZŠ a MŠ bude do konce 

školního roku organizovat tyto aktivity: 

• 13.5. - 17.5.2024 Škola v přírodě Seč - akce pro základní školu 

• 7.6. 2024 Společné focení 

• 7.6. 2024 Sváťovo divadlo - Míša Kulička - akce pro mateřskou školu 

• 15.6. 2024 Svatovítská pouť – vystoupení dětí, pasování předškoláků a žáků 1. třídy 

• 27.6. 2024 Rozloučení se se školním rokem 

• 19.8. – 23.8. 2024 Příměstský tábor 

• 19.8.– 30.8. 2024 Letní provoz MŠ 

7. Diskuze. Diskuze se vztahovala k projednávaným bodům programu jednání. 

• Zapsala: Mgr. Pavla Buriánková 

• Ověření zápisu: PhDr. Veronika Boussag Hochmanová 

• Přílohy: prezenční listina 
 


